
Tělovýchovná jednota Sokol Horní Počernice, spolek                                                                                               

                                                                            Z    Á    P    I    S 

ze schůze výboru TJ Sokol Horní Počernice s oddíly, konané dne 14. 3. 2023 od 18 hod. 

Přítomni: Jukl, Liška, Trávníček, Brenkusová, Švancara, Beran, Bareš, Burda,  Korbelová 

Omluveni: Podroužek, Novotná      Host: Jaroslav Kočí ml., radní m.č. Praha 20  

1. Kontrola zápisu z minulé schůze 14. 2. 2023: 

- Rekonstrukce šaten probíhá – šatna č. 1 po rekonstrukci v provozu,  celkové náklady na 1 

šatnu uhrazeny. Zahájeny práce na šatně č. 2 - lze očekávat dokončení do konce března, 

max. 1. týden v dubnu.   

- adresář TJ k 1. 1. 2023 – hotov, komp. z návrhu V. Korbelové a  J. Jukla 

- dohody o provedení práce na rok 2023 – s trenéry v oddílech (A, SG, VOL, TRI, VŚE) 

hotovy 

- seznamy členů podle oddílů – urgence – musí být odevzdáno do konce března t.r. 

- V. Korbelová – nabízí rezervační systém na beach, náklady cca 300,-- Kč/měs. Výbor se 

záměrem souhlasí, na úkolu dále pracuje V. Korbelová 

- návrh P. Burdy – osvětlení beachkurtů – ano, je třeba, ale budeme řešit s definitivní 

dislokací kurtů v areálu 

- antuka na místě, beachpísek do konce března  

 

2. Vystoupení hosta J. Kočího ml., radního MČ Praha 20: 

- akce „Trenéři ve škole“ – zavádí se ve spolupráci se školami – zkušební doba pro 2. 

ročníky 1. stupně, spolupráci tělocvikářů – učitelů s trenéry ze sportovních spolků, akce je 

honorovaná, J. Kočí žádá o podporu od TJ. Výbor vidí přínos pro zkvalitnění výuky 

tělocviku v 1. stupni ZŠ a akci nesporně podpoří. Tímto oslovuje trenéry ve svých sport. 

oddílech. Kladně se k nabídce postavila trenérka J. Brenkusová. Předpoklad zahájení 

praktické spolupráce od září 2023  

- na květen se chystá „stmelovací akce“ pro trenéry všech sportovních odvětví v Horních 

Počernicích, bohatý přednáškový program, v režii městské části 

- informace o postupu MČ Praha 20 při výstavbě nové tělocvičny v ul. Jívanská – vybrán 

zhotovitel s nabídkovou cenou, která je v možnostech MČ Praha 20 v letech 2023 – 2024. 

- informace o nových sportovištích pro volnočasový sport – lezecké stěny – a reálu ZŠ 

Chodovická, park Houslový klíč, pumptracky podél ul. Ve Žlíbku, parkour hřiště u ZvŠ 

Bártlova. 

-  

3. Aktuální finanční situace – na účtě TJ i podúčtech sport. oddílů uspokojivé zůstatky, všechny 

faktury uhrazeny. V příštích týdnech je třeba očekávat fakturaci za rekonstrukci šatny č. 2. 

Počátkem března uhrazeny nájmy za klubovnu od taneční školy Artimo – velmi posilující 

zdroj. V témže období došla faktura od P.P., a.s. – vyúčtování za spotřebu plynu za období – 

březen 2022 – únor 2023. Doplatek cca 8 tis., celková spotřeba v kWH i fakturace v korunách 

odpovídá uzavřeným fixovaným smlouvám s P.P., a. s. Spotřeba za minulé období nepatrně 

vyšší (po celé období byla tělocvična již v provozu – proti covidovým obdobím předchozích 

dvou let). Další platby za energie budou až v květnu. V té době lze již uvažovat s prvními 

příjmy z dotací a grantů.  

 

4. Kalendář sportovních akcí – březen – červen 2023, prázdniny 2023: 



 

- platí dle předkladu na minulé schůzi, žádost sportovců Z Mongolska na 25. 3. odřeknuta. 

- nový požadavek – Basketbalový klub Slovanka – žádá o pronájem haly a přísluš. na víkend 

5. - 7. května t.r. na republikové finále v basketbalu děvčat U 12. Výbor souhlasí, nemá 

žádné podmínky ani jiná omezení, areál bude k dispozici, cena za nájem celkem 15 000,-- 

Kč  

- letní akce – In line škola – ke vzneseným požadavků potvrzeny pouze 4 termíny – 10. – 

14., 17. – 21., 24. – 28. VII., 14. – 18. VIII. Další dva termíny rezervovány pro naše oddíly 

TJ. Pro turnusy Inline školy je třeba zajistit bezpečné uložení kol účastníků – správce TJ. 

Možnost zapůjčení kontejneru od firmy Hackl prověří A. Beran.  

 

5. Příprava letních sportovišť na sezónu – součinnost oddílu volejbalu a správce areálu, sekání 

trávy a údržba zeleně, příprava kurtů antuka i beach, odstranění živého plotu na beach – 

správce. Úprava buňky pro volejbal – minimální úprava v interiéru hotova (brigáda Bivoj).  

Buňku by bylo vhodné natřít z venku.  Úkol pro správce: promyslet zřízení paravanů 

k venkovním sprchám. Na antukové kurty bude objednána lajnovačka s většími koly – J. Jukl. 

Doskočiště bude upraveno a udržováno v režii atletického oddílu. 

 

6. R ů z n é: 

- J. Trávníček – otázka k výši členských příspěvků – rozhodnutí je na valné hromadě. Tzn., 

že nová výše členských příspěvků může být stanovena až s účinností od r.2024 – podat 

návrh na VH TJ 20. 4. 2023. Oddílové příspěvky jsou na rozhodnutí oddílů TJ. Na toto 

téma proběhla diskuze výboru, dále diskutovány různé platby od sportovních svazů i další 

nové náklady oddílů. 

- Nabídka na montáž a provoz fotovoltaické elektrárny – k tomu J. Jukl poznamenal, že TJ 

pracuje na tomtéž úkolu s O. Žídkem, členem MZ Praha 20.  

- J. T. žádá o projednání reklamované práce na tenisovém areálu od M. Rybáře – projedná 

J. Jukl a I. Liška. 

- Výzva J. T. ke zvýšení sportovních aktivit v řadách seniorů. Diskuze. 

- M. Švancara – péče o provoz na beachkurtech – J. Brenkusová 

- V. Korbelová – info o odd. VŠE a ATL – rodinný běh v květnu – u koupaliště, připravují se 

soutěže družstev žactva. 

- P. Burda – basketbal – info o končících soutěžích, informace o přílivu dětí do soutěžních 

kategorií, vzniká požadavek na nové trenéry 

- P. Bareš – info o trénincích gymnastek i účasti na závodech SG. Informace o vysokých 

nákladech na spotřebu plynu v těl. Na Růžku – ceny jsou ale dle smlouvy.  

- J. Jukl a I. Liška – podána informace o žádosti o individuální dotaci od MČ Praha 20 na rok 

2023 – celkem požadavek ve výši loňského roku + částečné pokrytí investičních nákladů 

(závislé na úspěšnosti podaných grantů k Hl. m. Praze). 

- Příští schůze před valnou hromadou je s oddíly – 4. dubna 2023 v 18 hod. Se zápisem 

z této schůze výboru budou rozeslány pozvánky na VH 20. 4. 2023.  

 

Schůze skončila ve 20.15 hod. 

Zapsal: I. Liška                                                   Jindřich Jukl, předseda TJ     

  


